

## 中金矿业咨询有限公司业务范围

用专业知识和经验为矿业投资者提供优质高效的产品和满意周到的服务，帮助客户以最小的投入获取最大的产出。

With professional knowledge and experience to provide mining investors with high-quality and efficient products and satisfactory and thoughtful service, to help customers with the smallest input to obtain the largest output.

### 业务范围正文：

我们的咨询服务包括： NI43-101 独立技术报告、JORC 地质报告、预可研报告、可行性研究报告、 并购尽职调查报告及项目融资。

我们的工程服务包括： 工程设计、工程总承包、生产试运行服务、生产优化。

我们专长的矿种包括： 金属矿山、非金属矿山和煤矿。

我们的服务对象包括： 私营及公众矿业公司、资源投资公司和个人、各国监管机构。

Our consulting services include: NI43-101 technical report, JORC geological report, scoping study, prefeasibility study, feasibility study, due diligence report for merger and acquisition, disclosure report of resource/reserves for listed

public companies, and project financing.

Our engineering services include: engineering design, EPC, and mine and mill commissioning, operation optimization services.

We are specialized in metal mines include: industrial mineral mines, and coal mines.

Our clients include: private and public mining companies, resources investors, and regulatory agencies in Canada and others jurisdictions.